

## Referat fra styremøte Bergen og Omegn Modellbilklubb

<b>Tid (dato, fra kl til kl):</b>	01.03.2020, 18:00	<b>Sted:</b>	Bergen RC Arena
<b>Til stede:</b>	Anna Søgnesand, Lars Møller-Holst, Sveinung Nå, Kjetil Stenseth Henriksen, Conrad Rye-Holmboe, Nils Rønhovde	<b>Referent:</b>	Nils

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
1. Konstituering og arbeidsfordeling 2020	Kasserer: Nils Politiattestansvarlig: Kjetil Utdanningsansvarlig: Kjetil, Conrad Arrangementsansvarlig: Kjetil Organisasjonsansvarlig: Kjetil Medlemsansvarlig: Kjetil, (Nils og Anna hjelper) Barneidrettsansvarlig: Peter (Anna hjelper)		
2. BOMBK løpsstandard	Lage en mal/standard for løpsopplegg i klubblop og nasjonale løp. Bruke NMF arrangørmanual som utgangspunkt. Forventning er å få laget BOMBK arrangørmanual.	Anna, Helge	
3. Ansvar for å søke nasjonale løp innen frister	Gjelder både offroad og onroad	Helge	
4. Ansvar for å søke offentlig og kommunal støtte	Passe på å sende inn søknader. Husk: Bergen, tilskuddsportalen, Vestland Fylke, NMF/NIF, LAM	Sveinung, Nils	
5. Hvordan forholde oss til Alver Modellbil Klubb	Utleie av utstyr: Lage en kontrakt for leie av telleutstyr m.m. Leie: 1000,- + 500 pr påfølgende dag. 3000 i depositum. Ellers avvente til Alver kontakter oss.	Nils lager kontrakt.	15.3.
6. Leie av baneområdet på Marås	Vi ønsker å beholde avtalen med grendelaget om leie av Marås Raceway. Det har sannsynligvis ikke funnes noen skriftlig kontrakt siden Radøy RC hadde det. Vi prøver å få en langsiktig kontrakt på leie av baneområdet.	Sveinung	
7. Alternative lokaler og evt. område	Sjekke med Bergen Kommune ang. muligheter på Eikås. Stikkord: Osterøy, Flaktveit, IKEA-garasjen, Bildøy	Conrad	
8. Os/avdelinger	Aktiviteten i Os er avhengig av Jostein. Vi må ha kopi og dokumentasjon på alt som gjøres i klubbens navn til klubbens arkiv.	Anna, Nils	1.4.
9. Reglement for VM	Lage reglement for VM. Teknisk reglement skal følge NMF/EFRA/IFMAR. Hvordan konkurransene skal avvikles trenger en oppdatering. Vi inviterer Alexander Haugland/AMBK med på dette arbeidet.	Conrad, Lars	

Sak	Diskusjon og Konklusjon	Ansvarlig	Tidsfrist
10. Premiering på løp	Premiering på løp. Sees på sammen med løpsopplegg (sak 2)		
11. NC på kjøpesenter	Helge ser mer på hvilke muligheter vi har for å få dette til.	Helge	
12. Medlemsmøte for nasjonale løp	På årsmøtet ble det vedtatt at vi skal holde medlemsmøte for vedta hvilke nasjonale løp som klubben skal søke på til kommende sesonger.	Helge, Kjetil	
13. NC og NM 1:10 Offroad 2020	Arrangementskomite trekker inn krefter etter som det trengs. Sjekke opp leie av Marås Grendahus: <b>Sveinung</b>	Anna, Sveinung, Kjetil	
14. BRCA ombygging	Åpning 14-15 mars. Vi begynner med onroad – godt annonsert. <b>Lars og Peter</b> lager behovsliste for banemarkering.	Sveinung, Peter, Adrian	
15. BRCA åpningsansvarlige	Vi trenger en større gruppe med åpningsansvarlige. (aktivitetsledere?) Sveinung har mer tid. Conrad har litt tid, Nils, Lars, Anna, Peter, Adrian, Helge er alle aktuelle	Conrad, Anna	
16. Klubb-banner	Skaffe priser på banner som kan henge fremme på banene våre.	Anna	
17. Infofolder om BOMBK	Lage oppdatert brosjyre og infoside på nett og fb.	Peter, Nils	
17. Lydanlegg	Nils og Lars jobber mer med saken	Nils, Lars	

Notert i tillegg til sakene:

Ide, Conrad: vest/armbind med "ansvarlig" på BRCA.

Ide, Conrad: "nybegynnerkurs" – hva som skal til for å være med og delta på aktivitet. Opplæring, forventninger til rekrutter og foreldre. Ikke "fritidsklubb" eller barnehage.

Kvalitetsklubb??